

Minnesanteckningar Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 2017-06-19

När: 19 juni 2017 kl. 18.45 - 20.00

Var: Råsslavägen 4 A

Närvarande:

Ingemar Sjöström	Ordförande
Lars Johansson	Sekreterare
Stefan Jansson	Ledamot
Christina Engman	Ledamot
Jens Pahlman	Ledamot
Daniel Amneklev	Ledamot
Daniel Österberg	Inbjuden (information om gemensamhetsel)

Frånvarande:

Kjell Widell	Kassör
--------------	--------

1. Mötets öppnande

Ordförande Ingemar Sjöström öppnade mötet.

2. Närvarande

Noteras

3. Ledningsgruppens beslutsmässighet

Ja

4. Godkännande av dagens agenda

Agenda saknas, standardmodell tas fram till nästa möte

5. Föregående mötesprotokoll

Saknades

6. Ekonomisk rapport per den 170619

Tillgångar:

Likvida medel	416 000	
Sparmedel	302 000	
Fodringar delägare	0	Totalt: 718 000

Skulder:

E.ON värme	51 000	
E.ON EI	3 000	
Norrköping vatten	6 000	
Norrköping renhållning	13 000	
Kolmårdens bygg	3 000	
Trädgårdservice	9 000	Totalt: 85 000
Hypotekslån	210 000	

7. Övriga frågor

Då detta uppstartsmöte bestående av delvis ny styrelse saknade agenda så redovisas nedan de frågor som togs upp och diskuterades.

Hemsida: <http://ras.ing-stat.se> skapad av Ingemar och styrelsen är överens om att merparten av det som rör området ska publiceras på denna sida. Målet är att endast kallelse till årsmötet ska läggas i respektive brevlåda. Även viss information kan sättas upp på anslags-tavlorna i området.

Stadgar för föreningen efterfrågades av Ingemar. Stefan kollar upp dessa.

Daniel Österberg inbjuden till detta möte för att informera om gemensam el i området. E.ON planerar att flytta elskåp i området. Stefan tar kontakt med E.ON. Styrelsen önskar en presentation om möjligheterna elskåp, säkringar etc. Ingemar tar kontakten med E.ON.

Lekparksgruppen (Ulrica 12 B) har inkommit förslag att införskaffa ett utomhus pingisbord till området (kostnad ca 9-10000 kr) samt ett bord till varje lekpark (ca 2000 kr/styck). Styrelsen ställer sig positiv till dessa förslag och Ingemar kontaktar Ulrica i frågan.

Rättproblem i området har förekommit. Även om det just nu inte är ett problem så bör frågan om det finns försäkringar som täcker hela samfälligheten kollas upp. Stefan kollar upp offert och eventuellt förslag på kontroll av rätt-/skadeproblematiken.

Vid en tidigare vattenläcka i en fastighet i området så visade det sig att flera av de avstängningsventiler i området inte fungerade. Norrköpingsvatten kontaktas av Lars i frågan så att dessa blir åtgärdade. Förslag på att även skriva ett avtal med en lokal rörmokare togs upp.

8. Beslutsärenden

Intet

9. Datum för kommande möte

- Torsdag 24 augusti kl. 19.00 Hembygdsgården

10. Mötets avslutande

Ingemar, ordförande tackade för visat intresse.

Minnesanteckningarna skrivna av Lars Johansson